

Tender Notice: ITB-SRO-AO4-25-006

“FWA for the Provision of Stationery”

Advertisement Date: **20th of August 2025**

An International non-profit organization is soliciting bids from reputable suppliers to set up a **FWA for the Provision of Stationery**

Deadline for Tender: The complete tender dossier in the English language can be downloaded by the below link and before the deadline: **3rd of September 2025– 16:00 (Syria Time)**. There will be no possibility to download the tendering package after **2nd of September 2025– 16:00 (Syria time)**.

The tender dossier can be accessed through the following link:

[Download tender documents](#)

or through the QR code below:



Any request for Clarification must be received by non-profit organization in writing to

[Request for clarification](#)

before the **27th of August 2025**. We will reply to all registered bidders on the **31st of August 2025**.

If you are unable to raise questions on the site, you can send them to the following e-mail on sro.ao4procurement@nrc.no mentioning the following:

- Reference number “**ITB-SRO-AO4-25-006**” – in the email subject space.
- Name of the company – in the email subject space.
- The person who has the query documents in the body of the email.

Your bid should be strictly submitted through the E-tb box via the link as in the file 0_LINK TO UPLOAD BID.pdf that is found in the tendering documents package that will be obtained when the documents are downloaded.

[Offer submission](#)

اعلان طرح عطاء ITB-SRO-AO4-25-006
" عقد طويل الامد لتزويد مواد قرطاسية "

تاريخ طرح العطاء: 2025-08-20

.تسعى منظمة دولية غير ربحية إلى الحصول على عطاءات من موردين لادرام عقد طويل الامد لمدة عامين لتزويد مواد قرطاسية

الموعد النهائي لتقديم العطاء:

يمكن تحميل ملف العطاء الكامل باللغة الإنجليزية من خلال الوثائق المرفقة. وقبل الموعد النهائي: 2025-09-3 - 16:00 (بالتوقيت المحلي في سوريا). لن تكون هناك إمكانية لتنزيل حزمة العطاءات بعد 2025-09-02 الساعة 16:00 (بالتوقيت المحلي في سوريا)

يمكن الوصول إلى ملف العطاء من خلال الرابط التالي: شروط تقديم العرض:

[تحميل الملفات](#)



أو من خلال رمز الاستجابة السريعة الموجود أدناه

يجب أن تستلم منظمة دولية غير ربحية أي طلب توضيح كتابيًا قبل 2025-08-27 إلى:

[طلبات التوضيح](#)

. سترد المنظمة الدولية الغير ربحية على جميع مقدمي العطاءات المسجلين في 2025-08-31

. إذا لم تتمكن من طرح الأسئلة على الموقع ، فيمكنك إرسالها إلى البريد الإلكتروني التالي على يلي:

sro.ao4procurement@nrc.no

مع ذكر ما يلي :

-الرقم المرجعي " ITB-SRO-AO4-25-006 " - في مساحة موضوع البريد الإلكتروني.

-اسم الشركة - في خانة موضوع البريد الإلكتروني.

-الشخص الذي لديه مستندات الاستعلام في نص البريد الإلكتروني.

يجب تقديم العطاء الخاص بك بدقة من خلال صندوق E-tb عبر الرابط الموجود في الملف LINK TO UPLOAD BID.pdf_0 الموجود في حزمة مستندات المناقصة التي سيتم الحصول عليها عند تنزيل المستندات.

[تقديم العروض](#)